
de venen InTOBUSIneSS  51  

Binnen de vereniging hebben een aantal 
leden zich opgeworpen om deel te nemen 
in de bouwcommissie om dit ambitieuze 
plan mogelijk te maken. Martijn Zelden-
rijk en Casper van Gorselen zijn HBO 
studenten en zij gaan dit project gebruiken 
als afstudeerproject. Het mes snijdt dan aan 
twee kanten. Een prachtig afstudeerpro-
ject en géén kosten voor Hertha. Dit duo 
maakt onder andere de bouwtekeningen, de 
constructieve tekeningen en berekeningen 
en overige benodigde detailuitwerkingen. 
Binnen de bouwcommissie zullen zij van 
start tot finish worden ondersteund door 
André Van Iersel (Premark Advies & 
Architectuur), Rob de Kuiper (Vink Bouw 
Nieuwkoop), Ton Kok (Bébouw-Midreth) 
en Harry van Genderen en Mitchel Cuiper 
namens Hertha.
In een economische tijd waarin pessimisten 
de overhand hebben draait Hertha het om 
en heeft hiermee een bouwcommissie weten 
samen te stellen met uitsluitend optimisten. 
Het idee is om zoveel mogelijk bedrijven 
liefst belangeloos mee te laten bouwen 
aan dit plan. Wat krijgen de deelnemende 
bedrijven hier voor terug? 
Te denken valt aan het gebruik van de ac-
commodatie voor bedrijfsdoeleinden. Maar 
ook naamsbekendheid in de regio. In het 
kader van MVO is dit natuurlijk een mooie 
referentie. De start is ook in dat opzicht 

Hertha gaat bouwen met Dimmers i.p.v. Dippers
“Denken In Mogelijkheden en niet Denken In Problemen” is het motto van de kersverse bouwcommissie die is 

opgericht door een stel enthousiastelingen met het Hertha-hart op de juiste plaats. De Vinkeveense voetbalvereniging 

groeit als nooit te voren en heeft dringend behoefte aan extra accommodatie. Dit voetbalseizoen kwamen er al  

60 nieuwe leden bij waarbij tevens een flink aantal meisjes/dames in de gaten hebben gekregen dat het goed toeven  

is bij die sportieve, maar vooral ook gezellige voetbalclub op Sportpark de Molmhoek. De huidige accommodatie is  

nu al bijna te klein en rekening houdend met een zeker te verwachten verdere groei is het absoluut noodzakelijk  

dat er een aantal kleedkamers bij gebouwd worden.  FOTOGRAFIe DANIËLLE VERWEIJ

prima gemaakt want alle commissie- 
leden stellen zich belangeloos beschikbaar. 
Dus geen rekeningen van een architect, 
constructeur of installatie-adviseur. Ofwel  
€ 0,- besteed bij de start van de bouw. 

Een aantal zeer enthousiaste bedrijven van-
uit de regio konden niet wachten en hebben 
zich spontaan aangemeld bij Hertha’s 
clubvoorzitter Harry van Genderen met de 
slogan: “WIJ DOEN MEE.”
Op het moment van drukken hebben 
loodgietersbedrijf Krelis van der Linden uit 
Vinkeveen, heibedrijf Mollers uit Mijdrecht, 

Van der Laans glasbedrijf uit Vinkeveen, 
Vinkeveens Bouwbedrijf, Vobi beton- en 
waterbouw uit Vinkeveen, Schildersbedrijf 
van Asselen uit Vinkeveen, De Walraven 
Group uit Mijdrecht, Kasius schilders uit 
Vinkeveen, Premark uit Amsterdam, Vink 
Bouw uit Nieuwkoop en Bébouw-Midreth 
uit Mijdrecht hun medewerking toegezegd.

Hertha wil haar missie graag delen met nog 
eens zo’n 50 positief ingestelde bedrijven.
En natuurlijk is het geen Probleem maar 
een Mogelijkheid als er 3 verschillende 
schildersbedrijven willen participeren. Vele 
handen maken licht werk en de kosten 
dragelijk(er). Daarnaast zou het prettig zijn 
als de gemeente dit ludieke concept weet te 
waarderen. Helaas zijn de berichten vanuit 
het Mijdrechtse nog niet hoopvol. Maar als 
ook zij gaan Denken In Mogelijkheden 
zijn we samen sterk en kan de bouw in het 
voorjaar van 2014 van start, zodat er in het 
derde kwartaal van 2014 een accommodatie 
klaar staat voor minimaal nog eens 30 jaar 
voetbalplezier op sportpark de Molmhoek.

Van links naar rechts: Harry van Genderen, Martijn Zeldenrijk, 
Ton Kok, André van Iersel, Casper van Gorselen en  
Rob de Kuiper. Mitchel Cuiper ontbreekt op deze foto.

Meer informatie? 
Neem dan contact op met  
Harry van Genderen via 06 - 513 433 47
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